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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Sven-Erik Bucht (S)

2016/17:548 Ett förstärkt djurskydd i EU

Arbetet med att förstärka djurskyddet inom EU är angeläget. Dels ur en etisk 
aspekt; en stor andel av de animaliska produkter som konsumeras i Sverige är 
producerade i EU. Dels är arbetet med ett stärkt djurskydd inom EU också 
viktigt för att minska den överdrivna användningen av antibiotika, vilken det är 
välkänt att den orsakar antibiotikaresistens hos bakterier, med allvarliga 
negativa följder för människors hälsa som följd. 

Regeringen har på ett föredömligt sätt tagit det arbete som Alliansen satte igång 
på EU-nivå vidare. Det är viktigt att arbetet för höjt djurskydd och minskad 
antibiotikaanvändning i EU inte stannar av. 

Med anledning av vad ovanstående vill jag fråga statsrådet Sven-Erik Bucht:

 

Hur avser statsrådet att arbeta vidare med frågan om stärkt djurskydd i EU?

………………………………………

Jonas Jacobsson Gjörtler (M)

Överlämnas enligt uppdrag
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